

GENERAL AGREEMENT ON
TARIFFS AND TRADE

UNRESTRICTED
GATT/CP/55
24 March 1950
ORIGINAL: ENGLISH

CONTRACTING PARTIES

LETTER FROM THE EXECUTIVE SECRETARY
TO HEADS OF DELEGATIONS

24 March, 1950

"It is with very deep regret that I write to inform you that I have been advised by the United Kingdom Delegation of the death early to-day at his hotel, of the Acting Leader of the Delegation, Mr. R.J. Shackle.

I am sure that all representatives of the contracting parties will wish to have an opportunity to pay tribute to the memory of Mr. Shackle who has earned the respect and affection of all those who have worked with him in the post-war international trade conferences. As soon as it is known what arrangements are being made for the funeral, I will communicate with you again on this point."

UNRESTRICTED

GATT/CP/55
24 mars 1950

FRENCH
Original: ENGLISH

ACCORD GENERAL SUR LES TARIFS DOUANIERS ET LE COMMERCE

PARTIES CONTRACTANTES

LETTRÉ DU SECRETARE EXECUTIF AUX
CHEFS DES DELEGATIONS
24 mars 1950

"C'est avec une vive émotion que j'ai le triste devoir de vous annoncer le décès de M. R.J. Shackle, chef par intérim de la délégation du Royaume-Uni, survenu tôt ce matin en son hôtel à Genève.

Je suis certain que tous les représentants des parties contractantes désireront s'associer pour rendre hommage à la mémoire de M. Shackle qui a su gagner le respect et l'affection de tous ceux qui ont collaboré avec lui au cours des conférences d'après-guerre du commerce international.

Je vous communiquerai ultérieurement les précisions que j'aurai reçues au sujet des dispositions prises pour les funérailles."